
 

Hang Seng Credit Card Promotion – Selected Merchants Offer 

恒生信用卡專享 – 特選商户購物禮遇 

 

Spend with your Hang Seng Credit Card at Selected Merchants at K11 MUSEA to enjoy below 

merchant offers during promotion period:  

推廣期間，憑恒生信用卡簽賬於 K11 MUSEA 特選商户簽賬，即享以下購物禮遇： 

Promotion Period推廣期 : 2024.01.08 – 2024.02.29 

Taste  

美饌  
 

 
181 at Fortnum & 

Mason 
Shop 022 & 122, K11 MUSEA 

• 10% off on Á La Carte Menu. 

Á La Carte 菜單 9 折。 

 
Terms and conditions 條款及細則 

- All reservations are subject to availability and must be made 24hrs in advance and we cannot 

guarantee a window table. 所有優惠必需提前 24 小時預訂，窗邊座位會以先到先得形式安排。 

- Offer available from Monday – Friday (Excluding Public Holiday). 優惠適用於星期一至星期五(公眾

假期除外)。 

- Offer is not applicable on 14 February. 此優惠不適用於 2 月 14 日。 

Artisan Lounge 
Shop 008 & 008A, L0 
 

• 10% off on dine-in full menu. 

堂食全單 9 折優惠。 

 

Terms and conditions 條款及細則 

- This offer is not applicable on 10-14 Feb.  

此優惠不適用於 2 月 10 至 14 日。 

 

Azores Express 
Food Playground, B2 

• Enjoy 10% discount upon spending HK$100 or above. 

凡消費滿 HK$100 以上可享有 9 折優惠。 
 

Terms and conditions 條款及細則 

- Please present Eligible Hang Seng credit card to shop staff before making any purchase.  

必須在付款前出示任何恒生信用卡。 

- Electronic payment must be used for bill settlement.  

須以電子支付方式付款。 

- The offer cannot be used in conjunction with other promotion offers, discount and cash 

coupons. 優惠不可與其他優惠、折扣及現金券同時使用。 

- The offer can be used in conjunction with K Dollars. 

優惠可與 K Dollar 同時使用。 

 

 

Bloom by Wang Jia 

Sha 
Shop 136, L1, MUSE EDITION 

• Complimentary dessert upon spending HK$500. 

與王家沙消費滿 HK$500，可獲免費甜品一客。 
 

Terms and conditions 條款及細則 

- Discount cannot be used in conjunction with other discounts or special promotions and do not 

apply on festive days. (including Valentine’s Day and the First to Fourth Days of Lunar New 

Year) 此優惠不能兌換現金或其他產品，不可與其他推廣優惠或折扣同時使用。此優惠不適用於 2 月 10

至 14 日。 

- 10% service charge will be applied before discount. 折扣前將收取 10%的服務費。 
- Discount can only be used for dine-in. 此優惠只適用於堂食。 

- Shall any disputes arise, the decision of Gaia Group shall be final and conclusive. 本條款及細則

的解釋權歸 Gaia Group。如有任何爭議，以 Gaia Group 對相關作出最終決定為準。 

  



 

Hang Seng Credit Card Promotion – Selected Merchants Offer 

恒生信用卡專享 – 特選商户購物禮遇 

 

Taste  

美饌  
 

 

 

 

 

Bot Noodle 
Food Playground, B2 

• Enjoy 10% discount upon spending HK$100 or above. 

凡消費滿 HK$100 以上可享有 9 折優惠。 
 

Terms and conditions 條款及細則 

- Please present valid Hang Seng credit card to shop staff before making any purchase.  

必須在付款前出示合資格恒生信用卡。 

- Electronic payment must be used for bill settlement.  

須以電子支付方式付款。 

- The offer cannot be used in conjunction with other promotion offers, discount and cash 

coupons.優惠不可與其他優惠、折扣及現金券同時使用。 

- The offer can be used in conjunction with K Dollar. 

優惠可與 K Dollar 同時使用。 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Dab-pa 
Shop B111, B1 

• Enjoy a complimentary order of Steamed Pork Dumpling (4pcs) 

upon spending HK$500 or above. 凡消費滿港幣 500 元及以上，即可

免費獲贈稻成小籠包(四件)。 

 
Terms and conditions 條款及細則 

- This offer can only be settled by electronic payment. 須以電子支付方式付款。 

- This offer cannot be exchanged for cash and other gifts. 優惠不可兌換現金、其他產品或作現金找

贖。 

- This offer cannot be used in conjunction with other discounts, coupons or promotional offers. 優

惠不可與其他折扣或優惠同時使用。 

- The offer is not valid on public holidays, eve of public holidays and special days. 不適用於公眾假

期、公眾假期前夕及特別日子。 

- This offer is available for use for dine-in only with spending $500 or above (10% service charge 

will be based on the original price for dine-in orders). 優惠只適用於堂食及消費滿港幣 500 元或以上 

(折扣前將收取 10%的服務費) 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Hang Seng Credit Card Promotion – Selected Merchants Offer 

恒生信用卡專享 – 特選商户購物禮遇 

Taste  

美饌 

 

 
Deng G Sichuan 
Shop 412 & 413, L4 
 

• 1/ 15% off during lunch session. 午市堂食 85 折優惠。 

• 2/ 10% off during afternoon tea session. 下午茶時段堂食 9 折優惠。 
 

Terms and conditions for Offer 1 推廣優惠 1 之條款及細則 

- Card Holder is entitled to enjoy 15% off on lunch dine-in consumption at Deng G Sichuan (K11 

MUSEA). 持卡人於鄧記川菜(K11 MUSEA) 惠顧午市堂食，可享 85 折優惠。 

-  Please present the credit card for redemption before making or payment or placement of 

order. 如欲使用此優惠，請於落單或付款前向職員出示信用卡。 

-   This offer is applicable to lunch session (11:30am – 2:30pm) from 8th Jan – 29th February 2024. 

(Except 10th – 14th February 2024). 優惠適用於午市時段(上午 11:30 分至下午 2:30 分) ，2024 年 1

月 8 日至 2 月 29 日。(不適用於 2024 年 2 月 10 至 14 日。) 

- The discounted price is calculated based on a single receipt only, with 10% service charge. 消

費以及折扣金額以單一收據計算。設加一服務費。 

- This offer is only applicable to regular-priced food and beverage items and cannot be used in 

conjunction with other discounts or offers. 優惠只適用於正價食品及飲品，並不可與其他折扣同時使

用。 

- This offer is applicable to dine-in consumption only. 優惠只適用於堂食。 

- This offer is neither refundable nor exchangeable for product or cash. 優惠不可兌換現金、其他產

品或作現金找贖。 

- This offer is not applicable set meal, private function, private function room or take away. 優惠

不適用於套餐、私人宴會、貴賓房、外賣食品或到會服務。 

- The restaurant may be chartered for private functions and the opening hour is subject to 

change without prior notice. 若餐廳有特別包場而不對外開放及更改開放時間，恕不另行通知。 

- Deng G Sichuan (K11 MUSEA) reserves the right to change the contents of this offer without 

prior notice. 優惠內容如有更改，恕不另行通知。 

- In case of any dispute, the decision of Deng G Sichuan (K11 MUSEA) shall be final. 如有任何爭

議，鄧記川菜保留最終決定權。  

 

Terms and conditions for Offer 2 推廣優惠 2 之條款及細則 

- Card Holder is entitled to enjoy 10% off on lunch dine-in consumption at Deng G Sichuan (K11 

MUSEA). 持卡人於鄧記川菜(K11 MUSEA) 惠顧下午茶時段堂食，可享 9 折優惠。 

- Please present the credit card for redemption before making or payment or placement of 

order. 如欲使用此優惠，請於落單或付款前向職員出示信用卡。 

- This offer is applicable to afternoon tea session (2:31pm – 5:30pm) from 8th Jan – 29th February 

2024. (Except 10th – 14th February 2024). 優惠適用於下午茶時段(下午 2:31 分至下午 5:30 分) ，2024

年 1 月 8 日至 2 月 29 日。(不適用於 2043 年 2 月 10 至 14 日。) 

- The discounted price is calculated based on a single receipt only, with 10% service charge. 消

費以及折扣金額以單一收據計算。設加一服務費。 

- This offer is only applicable to regular-priced food and beverage items and cannot be used in 

conjunction with other discounts or offers. 優惠只適用於正價食品及飲品，並不可與其他折扣同時使

用。 

- This offer is applicable to dine-in consumption only. 優惠只適用於堂食。 

- This offer is neither refundable nor exchangeable for product or cash. 優惠不可兌換現金、其他產

品或作現金找贖。 

- This offer is not applicable set meal, private function, private function room or take away. 優惠

不適用於套餐、私人宴會、貴賓房、外賣食品或到會服務。 

- The restaurant may be chartered for private functions and the opening hour is subject to 

change without prior notice. 若餐廳有特別包場而不對外開放及更改開放時間，恕不另行通知。 

- Deng G Sichuan (K11 MUSEA) reserves the right to change the contents of this offer without 

prior notice. 優惠內容如有更改，恕不另行通知。 

- In case of any dispute, the decision of Deng G Sichuan (K11 MUSEA) shall be final. 如有任何爭

議，鄧記川菜保留最終決定權。  

 

 

Fortnum & Mason 
Shop 022 & 122, G/F & 1F 

• Purchase upon net HK$15,000 to receive Fortnum & Mason 

Selected Tea Caddy 250g. 

購買滿港幣淨值 15,000 元即可獲贈精選茶葉 250g。 
 

Terms and conditions 條款及細則 

- Offer cannot be used in conjunction with any other promotion offer and discounts. 
優惠不可與其他推廣優惠及折扣同時使用。 

 

  



 

Hang Seng Credit Card Promotion – Selected Merchants Offer 

恒生信用卡專享 – 特選商户購物禮遇 

Taste  

美饌 

 

 

 

 

 

 

 

 

G Bar  
Food Playground, B2 

• A complimentary drink upon spending of HK$250. 

於 G Bar 消費滿 HK$250，即可享用指定迎賓酒品一杯。 
 

Terms and conditions 條款及細則 

- Discount cannot be used in conjunction with other discounts or special promotions and do 

not apply on festive days. (including Valentine’s Day and the First to Fourth Days of Lunar 

New Year) 此優惠不能兌換現金或其他產品，不可與其他推廣優惠或折扣同時使用。此優惠不適用於

2 月 10 至 14 日。 

- 10% service charge will be applied before discount. 折扣前將收取 10%的服務費。 
- Discount can only be used for dine-in. 此優惠只適用於堂食。 

- Shall any disputes arise, the decision of Gaia Group shall be final and conclusive. 本條款及細

則的解釋權歸 Gaia Group。如有任何爭議，以 Gaia Group 對相關作出最終決定為準。 

 
 
 
 
 
 
 

G Room Bar & Lounge 
Shop 504, L5 

• A complimentary drink upon spending of HK$500. 

於 G Room Bar & Lounge 消費滿 HK$500，即可享用指定飲品一杯。 

 

Terms and conditions 條款及細則 

- Discount cannot be used in conjunction with other discounts or special promotions and do 

not apply on festive days. (including Valentine’s Day and the First to Fourth Days of Lunar 

New Year) 此優惠不能兌換現金或其他產品，不可與其他推廣優惠或折扣同時使用。此優惠不適用於

2 月 10 至 14 日。 

- 10% service charge will be applied before discount. 折扣前將收取 10%的服務費。 
- Discount can only be used for dine-in. 此優惠只適用於堂食。 

Shall any disputes arise, the decision of Gaia Group shall be final and conclusive. 本條款及細

則的解釋權歸 Gaia Group。如有任何爭議，以 Gaia Group 對相關作出最終決定為準。 

 

 

 

 

 

Giovanni Pina 
Shop 217, 2F 

 

• 10% off by using Eligible Hang Seng Credit Card as payment. 

用合資格恒生信用卡消費可享全單 9 折優惠。 
 

Terms and conditions 條款及細則 

- Offer cannot be used in conjunction with any other promotion offer and discounts. 

優惠不可與其他推廣優惠及折扣同時使用。 

 

 

 

 

 

 

Glasshouse Greenery 
Shop 501, 5F 

 

• Complimentary dessert upon spending HK$500. 

於 Glasshouse Greenery 消費滿 HK$500，可獲免費甜品一客。 
 

Terms and conditions 條款及細則 

- Discount cannot be used in conjunction with other discounts or special promotions and do 

not apply on festive days. (including Valentine’s Day and the First to Fourth Days of Lunar 

New Year) 此優惠不能兌換現金或其他產品，不可與其他推廣優惠或折扣同時使用。此優惠不適用於

2 月 10 至 14 日。 

- 10% service charge will be applied before discount. 折扣前將收取 10%的服務費。 
- Discount can only be used for dine-in. 此優惠只適用於堂食。 

Shall any disputes arise, the decision of Gaia Group shall be final and conclusive. 本條款及細

則的解釋權歸 Gaia Group。如有任何爭議，以 Gaia Group 對相關作出最終決定為準。 

 



 

Hang Seng Credit Card Promotion – Selected Merchants Offer 

恒生信用卡專享 – 特選商户購物禮遇 

 

Taste  

美饌  

Greyhound Cafe 

Galleria 
Shop 327A & 327C, 3F 

• 20% off of Greyhound Galleria Special Menu. 

指定餐牌 8 折優惠。 
 

Terms and conditions 條款及細則 

- Discount cannot be used in conjunction with other discounts or special promotions and do 

not apply on festive days. (including Valentine’s Day and the First to Fourth Days of Lunar 

New Year) 此優惠不能兌換現金或其他產品，不可與其他推廣優惠或折扣同時使用。此優惠不適用於 2

月 10 至 14 日。 

- 10% service charge will be applied before discount. 折扣前將收取 10%的服務費。 
- Discount can only be used for dine-in. 此優惠只適用於堂食。 

- Shall any disputes arise, the decision of Gaia Group shall be final and conclusive. 本條款及細

則的解釋權歸 Gaia Group。如有任何爭議，以 Gaia Group 對相關作出最終決定為準。 

 

 

 

 

 

 

Ichisawa Ramen 
Food Playground, B2 

• Enjoy 10% discount upon spending HK$100 or above. 

凡消費滿 HK$100 或以上可享有 9 折優惠。 
 

Terms and conditions 條款及細則 
- Please present valid Hang Seng credit card to shop staff before making any purchase.  

必須在付款前出示任何恒生信用卡。 

- Electronic payment must be used for bill settlement.  

須以電子支付方式付款。 

- The offer cannot be used in conjunction with other promotion offers, discount and cash 

coupons.優惠不可與其他優惠、折扣及現金券同時使用。 

- The offer can be used in conjunction with K Dollar. 

優惠可與 K Dollar 同時使用。 

 

 

 

 

 

KAIYO 
Shop 103A, 1F 

• 20% off of Greyhound Galleria Special Menu. 

指定餐牌 8 折優惠。 
 

Terms and conditions 條款及細則 

- Discount cannot be used in conjunction with other discounts or special promotions and do 

not apply on festive days. (including Valentine’s Day and the First to Fourth Days of Lunar 

New Year) 此優惠不能兌換現金或其他產品，不可與其他推廣優惠或折扣同時使用。此優惠不適用於 2

月 10 至 14 日。 

- 10% service charge will be applied before discount. 折扣前將收取 10%的服務費。 
- Discount can only be used for dine-in. 此優惠只適用於堂食。 

- Shall any disputes arise, the decision of Gaia Group shall be final and conclusive. 本條款及細

則的解釋權歸 Gaia Group。如有任何爭議，以 Gaia Group 對相關作出最終決定為準。 

 

 

 

 

OOMAKI 
Food Playground, B2 

• Complimentary drink upon spending HK$200 

於 OOMAKI 消費滿港幣 200 元，可獲免費飲品一杯 
 

Terms and conditions 條款及細則 

- Discount cannot be used in conjunction with other discounts or special promotions and do 

not apply on festive days. (including Valentine’s Day and the First to Fourth Days of Lunar 

New Year) 此優惠不能兌換現金或其他產品，不可與其他推廣優惠或折扣同時使用。此優惠不適用於 2

月 10 至 14 日。 

- 10% service charge will be applied before discount. 折扣前將收取 10%的服務費。 
- Discount can only be used for dine-in. 此優惠只適用於堂食。 

Shall any disputes arise, the decision of Gaia Group shall be final and conclusive. 本條款及細

則的解釋權歸 Gaia Group。如有任何爭議，以 Gaia Group 對相關作出最終決定為準。 

 

 

 

  



 

Hang Seng Credit Card Promotion – Selected Merchants Offer 

恒生信用卡專享 – 特選商户購物禮遇 

 

Taste  

美饌  
 

 

 

 

 

 

 

Soul Jook 
Food Playground, B2 

• Enjoy 10% discount upon spending HK$100 or above. 

凡消費滿 HK$100 以上可享有 9 折優惠。 
 

Terms and conditions 條款及細則 

- Please present valid Hang Seng credit card to shop staff before making any purchase.  

必須在付款前出示任何恒生信用卡。 

- Electronic payment must be used for bill settlement.  

須以電子支付方式付款。 

- The offer cannot be used in conjunction with other promotion offers, discount and cash 

coupons.優惠不可與其他優惠、折扣及現金券同時使用。 

- The offer can be used in conjunction with K Dollar. 

優惠可與 K Dollar 同時使用。 

 

Takano Ramen 
Shop 220, L2 

 

 

• Enjoy a complimentary order of edamame upon spending HK$350 

or above. 凡消費滿港幣 350 元及以上，即可免費獲贈枝豆一客。 

 
Terms and conditions 條款及細則 

- This offer can only be settled by electronic payment. 須以電子支付方式付款。 

- This offer cannot be exchanged for cash and other gifts. 優惠不可兌換現金、其他產品或作現金找

贖。 

- his offer cannot be used in conjunction with other discounts, coupons or promotional offers. 優
惠不可與其他折扣或優惠同時使用。 

- The offer is not valid on public holidays, eve of public holidays and special days. 

不適用於公眾假期、公眾假期前夕及特別日子。 

- This offer is available for use for dine-in only with spending $350 or above (10% service charge 

will be based on the original price for dine-in orders). 優惠只適用於堂食及消費滿港幣 350 元及以上 

(折扣前將收取 10%的服務費) 。 

 

 

 

 

 

 

Toei Delights 
Food Playground, B2 

• Enjoy 10% discount upon spending HK$100 or above. 

凡消費滿 HK$100 以上可享有 9 折優惠。 
 

Terms and conditions 條款及細則 

- Please present valid Hang Seng credit card to shop staff before making any purchase.  

必須在付款前出示任何恒生信用卡。 

- Electronic payment must be used for bill settlement.  

須以電子支付方式付款。 

- The offer cannot be used in conjunction with other promotion offers, discount and cash 

coupons.優惠不可與其他優惠、折扣及現金券同時使用。 

- The offer can be used in conjunction with K Dollar. 

優惠可與 K Dollar 同時使用。 

VELO 
Shop 103, L1 

 

• A complimentary welcome glass of prosecco upon spending HK$500. 

消費滿港幣 500 元，即可享用指定迎賓飲品一杯。 

 

Terms and conditions 條款及細則 

- Discount cannot be used in conjunction with other discounts or special promotions and do not 

apply on festive days. (including Valentine’s Day and the First to Fourth Days of Lunar New Year) 

此優惠不能兌換現金或其他產品，不可與其他推廣優惠或折扣同時使用。此優惠不適用於 2 月 10 至 14

日。 

- 10% service charge will be applied before discount. 折扣前將收取 10%的服務費。 
- Discount can only be used for dine-in. 此優惠只適用於堂食。 

Shall any disputes arise, the decision of Gaia Group shall be final and conclusive. 本條款及細則的

解釋權歸 Gaia Group。如有任何爭議，以 Gaia Group 對相關作出最終決定為準。 

 

  



 

Hang Seng Credit Card Promotion – Selected Merchants Offer 

恒生信用卡專享 – 特選商户購物禮遇 

 

Taste  

美饌  

 
 

yè shanghai 
Shop 702, L7 

 

• Offer 優惠 1/ 15% off during lunch session. 午市堂食 85 折優惠。 

• Offer 優惠 2/ 10% off during afternoon tea session. 下午茶時段堂食 9 折優惠。 

 

Terms and conditions for Offer 1 優惠 1 之條款及細則 

- Card Holder is entitled to enjoy 15% off on lunch dine-in consumption at yè shanghai (K11 

MUSEA). 持卡人於夜上海(K11 MUSEA) 惠顧午市堂食，可享 85 折優惠。 

- Please present the eligible credit card for redemption before making or payment or placement 

of order. 如欲使用此優惠，請於落單或付款前向職員出示合資格信用卡。 

- This offer is applicable to lunch session (11:30am – 2:30pm) from 8th Jan – 29th February 2024. 

(Except 10th – 14th February 2024). 優惠適用於午市時段(上午 11:30 分至下午 2:30 分) ，2024 年 1 月 8

日至 2 月 29 日。(不適用於 2043 年 2 月 10 至 14 日) 。 

- The spending and discount are calculated based on a single receipt, with 10% service charge. 
消費以及折扣金額以單一收據計算。設加一服務費。 

- This offer is only applicable to regular-priced food and beverage items and cannot be used in 

conjunction with other discounts or offers. 優惠只適用於正價食品及飲品，並不可與其他折扣同時使

用。 

- This offer is applicable to dine-in consumption only. 優惠只適用於堂食。 

- This offer is neither refundable nor exchangeable for product or cash. 優惠不可兌換現金、其他產品

或作現金找贖。 

- This offer is not applicable set meal, private function, private function room or take away. 優惠不

適用於套餐、私人宴會、貴賓房、外賣食品或到會服務。 

- The restaurant may be chartered for private functions and the opening hour is subject to change 

without prior notice. 若餐廳有特別包場而不對外開放及更改開放時間，恕不另行通知。 

- yè shanghai (K11 MUSEA) reserves the right to change the contents of this offer without prior 

notice. 優惠內容如有更改，恕不另行通知。 

- In case of any dispute, the decision of yè shanghai (K11 MUSEA) shall be final. 如有任何爭議，夜上

海(K11 MUSEA)保留最終決定權。 

Terms and conditions for Offer 2 優惠 2 之條款及細則 

- Card Holder is entitled to enjoy 10% off on lunch dine-in consumption at yè shanghai (K11 

MUSEA). 持卡人於夜上海(K11 MUSEA) 惠顧午市堂食，可享 9 折優惠。 

- Please present the eligible credit card for redemption before making or payment or placement 

of order. 如欲使用此優惠，請於落單或付款前向職員出示合資格信用卡。 

- This offer is applicable to afternoon tea session (2:31pm – 5:30pm) from 8th Jan – 29th February 

2024. (Except 10th – 14th February 2024). 優惠適用於下午茶時段(下午 2:31 分至下午 5:30 分) ，2024

年 1 月 8 日至 2 月 29 日。(不適用於 2043 年 2 月 10 至 14 日)。 

- The spending and discount are calculated based on a single receipt, with 10% service charge. 
消費以及折扣金額以單一收據計算。設加一服務費。 

- This offer is only applicable to regular-priced food and beverage items and cannot be used in 

conjunction with other discounts or offers. 優惠只適用於正價食品及飲品，並不可與其他折扣同時使

用。 

- This offer is applicable to dine-in consumption only. 優惠只適用於堂食。 

- This offer is neither refundable nor exchangeable for product or cash. 優惠不可兌換現金、其他產品

或作現金找贖。 

- This offer is not applicable set meal, private function, private function room or take away. 優惠不

適用於套餐、私人宴會、貴賓房、外賣食品或到會服務。 

- The restaurant may be chartered for private functions and the opening hour is subject to change 

without prior notice. 若餐廳有特別包場而不對外開放及更改開放時間，恕不另行通知。 

- yè shanghai (K11 MUSEA) reserves the right to change the contents of this offer without prior 

notice. 優惠內容如有更改，恕不另行通知。 

- In case of any dispute, the decision of yè shanghai (K11 MUSEA) shall be final. 如有任何爭議，夜上

海(K11 MUSEA)保留最終決定權。 

 

YumMee 
Food Playground, B2 

• A complimentary drink upon spending HK$250. 

於 Yummee消費滿 HK$250，即可享用指定迎賓酒品一杯。 

 

Terms and conditions 條款及細則 

- Please present valid Hang Seng credit card to shop staff before making any purchase.  

必須在付款前出示任何恒生信用卡。 

- Electronic payment must be used for bill settlement.  

須以電子支付方式付款。 

- The offer cannot be used in conjunction with other promotion offers, discount and cash 

coupons.優惠不可與其他優惠、折扣及現金券同時使用。 

- The offer can be used in conjunction with K Dollar. 

優惠可與 K Dollar 同時使用。 
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Beauty & Personal Care 

美容及個人護理 

 

 

 

 

 

 

10/10 HOPE 

Shop 213C, L2 

• Receive a selected Hero Self-care set (Value up to HK$240) upon net 

spending of $1,200. 

購物淨值額滿$1,200 即可獲贈指定皇牌天然護理套裝一份(價值高達

HK$240) 。 
 

Terms and conditions 條款及細則 

- Available while stock last. 

數量有限, 送完即止。 

- Not valid in combination with any other offer.  

不可與其他優惠同時使用。 

- One set per person. *Offer is subject to terms and conditions.  

每人限享一次優惠。 

- Offer is subject to terms and conditions. In case of any disputes, 10/10 Hope reserves the right to final 

decision.   

上述優惠受條款及細則約束, 10/10 HOPE 將保留最終決定權。 

 

 

BEYORG x A.O.R 

Shop B106A, B1 

• Free Organic Skincare Combo upon purchase HK$980 or above on 

regular-priced items.  

購買正價產品滿 HK$980, 免費獲贈有機護膚組合乙份。 
 

Terms and conditions 條款及細則 

- Register as BEYORG member to enjoy this offer. 

登記成為 BEYORG 會員享此優惠一次 。 

- This offer cannot be used in conjunction with other promotions or discount.  

優惠不可與其他優惠或折扣使用。 

- Each customer can enjoy the offers once only. 

每位顧客只限享優惠乙次。 

- Limited quantity while stocks last. 

數量有限，換完即止。 

- BEYORG x A.O.R reserves the right to make final decisions in case of disputes. 

如有任何爭議，BEYORG 有機無限 x A.O.R 保留最終決定權。 

 

 

 

BYREDO 

Shop B120, B1 

• Receive a complimentary Mirror upon purchase of HK$1,600. 

購物滿港幣 1,600 元即可獲贈鏡子一塊。 
 

Terms and conditions 條款及細則 

- Customer must sign up as a Byredo member to enjoy this offer.  

- 必需登記成為 Byredo 會員，才可享受此優惠。 

- Customer can only redeem this offer at Byredo MUSEA Store.  

- 優惠或禮品只能於 Byredo MUSEA 專門店內換領。 

- Product will be selected by staff and subject to stock availability.  

- 數量有限，送完即止。 

- Offer cannot be exchanged for cash or other discounts.  

- 不能兌換成現金或其他優惠。 

- This offer cannot be used in conjunction with other discounts or promotional offers.  

- 不可與其他優惠同時使用。 

- Offer valid date: 8th January – 29th February ,2024. An expired, used offer will not be extended or 

refunded.  

請於 2024 年 1 月 8 日至 2 月 29 日內換領，逾期無效，恕不處理。 

- In case of disputes, the decision of BYREDO (Hong Kong) Limited shall be final and conclusive.  

- 有關此換領活動之任何爭議，BYREDO (Hong Kong) Limited 保留最終決定權。  
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Beauty & Personal Care 

美容及個人護理 

 

 
 

CLARINS 

LAB109, B1 

• Enjoy a complimentary Beauty Consultation and receive 4-piece sample 

kit upon any purchase. 

免費享用 CLARINS 美肌體驗，完成後憑任何消費可獲贈適合您肌膚使用之產品試

用裝 4 件。 
 

Terms and conditions 條款及細則 
- Maximum 1 redemption per cardholder per day. 

每名持卡人每日最多可享用優惠 1 次。 

 

GUERLAIN  
Shop B106B, B1 

• Enjoy a complimentary Tailor-Made Facialist Coaching and receive a 

complimentary Abeille Royale Deluxe Gift (worth HK$210) upon any 

purchase. 

凡購買任何產品，可尊享個人化面部護理美妍導學乙次及獲贈殿級蜂皇禮品乙件 

(價值 HK$210)。 
 

Terms and conditions 條款及細則 
- Advance booking is required for service.  

服務需預約。 

- Each customer can enjoy the privilege once only during the promotion period.  

每位客人只可於推廣期尊享禮遇乙次。 

- Bookings are available on first-come, first-served basis; gifts are available while stocks last.  

名額/禮品數量有限，額滿/送完即止。 

 

L:A BRUKET 

Shop 025, MUSE Edition, 

G/F 

• Receive the below set upon any purchase 凡購買任何產品，即可尊享: 

購物滿港幣 1,200 元即可獲贈 239 旅行洗護套裝一份 (價值港幣 325 元)  

  

Terms and conditions 條款及細則 

- This offer cannot be used in conjunction with other promotional offers and is not redeemable for cash. 

此禮遇不可與其他推廣優惠同時使用，且不可兌換現金。 

- Valid at L:A BRUKET K11 MUSEA Flagship Store only, while stock lasts. 

僅適用於 L:A BRUKET K11 MUSEA 旗艦店，送完即止。 

- No exchange and refund allowed. 

兌換禮遇後恕不按受換貨和退款。 

 

Lancôme 

Shop B108B, B1 

• Receive the below set upon any purchase 凡購買任何產品，即可尊享: 

1/ Lancôme Travel Set 嫩肌保濕旅行裝 

2/ Advanced GÉNIFIQUE Youth Activating Serum GÉNIFIQUE 小黑瓶 5ml 

3/ 2 pcs of Tonique Confort 溫和保濕水 50ml (2 件) 

4/ Mini L'Absolu Rouge Drama Matte 迷你瑰麗絕色啞緻唇膏 #196 

 

Terms and conditions 條款及細則 
- Offer applicable during 8 Jan – 29 Feb. 

- 優惠期只適用於 1 月 8 日至 2 月 29 日。 

- The offer cannot be used together with any other offers at the same time.  

- 優惠不可與其他折扣或優惠同時使用。 

- The offer is only applied to the listed shops.  

- 優惠只適用於指定店舖。 

- In case of any disputes, retailer reserves the right to make the final and binding decision.  

- 如有任何爭議，商戶保留最終決定權。 

- All giveaway are of limited quantity and non-exchangeable, while supplies last.  

- 所有贈品數量有限, 售完即止, 並不設退換。 
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Beauty & Personal Care 

美容及個人護理 

 

 

Maison Francis 

Kurkdjian 

Shop B126A, B1 

• Receive a complimentary luxury 2ml x3  Sample set upon any 

purchase. 

購買任何貨品，可獲贈 2ml x 3 香水套装一份。 

 

Terms and conditions 條款及細則 

- Customer must sign up as a MFK member to enjoy this offer. 

必需登記成為 MFK 會員，才可享受此優惠。 

- Customer can only redeem this offer at MFK K11 MUSEA Store. 

優惠或禮品只能於 MFK K11 MUSEA 專門店內換領。 

- This offer cannot be used in conjunction with other promotions or discount. Each customer can enjoy 

the offers once only. Limited quantity while stocks last. 

優惠不可與其他優惠或折扣同時使用。每位顧客只限享優惠乙次。數量有限，換完即止。 

- In case of any disputes, MFK reserves the right of final decisions. 

如有任何爭議，MFK 保留最終決定權。 

 

 

SCENTED NICHE 

Shop 210A, L2 

• For purchase over HK$2,500, will entitled to 10% discount off on one 

Carrière Frères product in same transaction.  

凡購買滿港幣 2,500 元，可於同一交易中以九折選購任何一件 Carrière 

Frères 產品。 
 

Terms and conditions 條款及細則 

- Offer only applied during the promotion period, Jan 8 to Feb 29, 2024 (both days inclusive), and only 

valid in K11 MUSEA shop only. 

優惠只適用於推廣期內，2024 年 1 月 8 日至 2 月 29 日（包括首尾兩天），且只適用於 K11 MUSEA 店。 

- Offer cannot be used in conjunction with any other shop promotion including VIP discount. 

優惠不可與任何其他商店促銷活動（包括 VIP 折扣）同時使用。 

- Should any dispute arise, the decision of Scented Niche Limited shall be final. 

如有任何爭議，Scented Niche Limited 保留最終決定權。 
 

 
 

 

Sulwhasoo 

Shop B108A, B1 

• Upon any purchase, customer can get a complimentary First Care 

Activating Serum VI 8ml.  

購買任何產品，尊享潤燥再生精華 8ml。 
 

Terms and conditions 條款及細則 

- Each customer can enjoy the offer once only.  

每人只限享優惠乙次。 

 

YSL Beauté 

Shop B129, B1 

• Upon spending of HK$1,380 or above, enjoy a Beauty Kit (Worth 

HK$360).  
購物滿 HK$1,380 或以上，即可獲贈美妍套裝乙份（價值 HK$360）。 
 

Terms and conditions 條款及細則 

- Cannot enjoyed with other offers. 

不能與其他推廣套裝同時享受。 
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Fashion & Accessories 

時裝及配飾 

 
Alice + Olivia by 

Stacey Bendet 
Shop 222, L2 

• Enjoy 10% off on regular-priced items. 

正價貨品九折。 
 

Terms and conditions 條款及細則 
- This offer cannot be used in conjunction with other discounts or promotional offers.  

- 不可與其他優惠同時使用。 

- In case of disputes, the decision of Alice + Olivia shall be final and conclusive. 

- Alice + Olivia 保留最終決定權。 

 

 

Barbour 
Shop 319, L3 

• Enjoy 12% off for Barbour Dogs items. 

購買任何寵物正價貨品，可享 88 折優惠。 
 

Terms and conditions 條款及細則 
- In case of any dispute, the decision of Barbour Hong Kong shall be final. 

如有任何爭議，Barbour Hong Kong 保留最終決定權。 

- Offers are subject to relevant terms and conditions, please consult with our staff for details. 
優惠受條款及細則約束，詳情請向店員查詢。 

 

 

Brunello Cucinelli 
Shop 005, G/F 

 

• Enjoy complimentary home delivery, tailoring and dry-cleaning 

service. 

免費送貨,裁縫和乾洗服務。 

 

 

 

 

 
 

Didier Dubot 
Shop 229A, L2 

• Enjoy 5% off on regular-priced products. 

正價貨品 95 折。 
 

Terms and conditions 條款及細則 
- Cannot be used in conjunction with other promotional offers. 

不能與其他優惠同時使用。 

- In case of any disputes, DIDIER DUBOT reserves the right of final decision. 

如有任何爭議，DIDIER DUBOT 將保留最終決議權。 

 

 

 
 

Maison Kitsuné 

Shop 102, L1 

• Enjoy 10% off by using Eligible Hang Seng credit card as payment 

使用合資格恒生信用卡消費可享有 9 折優惠。 
 

Terms and conditions 條款及細則 
- Upon a purchase of HK$3,000 on full priced items in a single transaction. 

單一交易內買正價貨品消費滿港幣 3,000 元方可使用優惠。 

 

Off-White 

Shop 032, G/F 

• Enjoy 12% off on selected regular-priced items. 

指定正價貨品 88 折優惠。 
 

Terms and conditions 條款及細則 

- This offer is only applicable to designated regular-priced items and discounted items.  

- 此優惠只適用於指定正價貨品及減價貨品。 

- This offer is only applicable to K11 MUSEA branches. The store list or information is subject to change 

without prior notice. 

- 優惠只適用於 K11 MUSEA 之分店，店舖名單或資料如有更改，恕不另行通知。  

- Items purchased using this promotion cannot be exchanged or refunded. 

- 使用此優惠購買之貨品不可更換或退款。  

- I.T Group reserves the final decision to exercise this offer. 

- I.T Group 保留行使此優惠之最終決定權。  

- Offers are subject to terms and conditions, please check with the store staff for details. 

- 優惠受條款及細則約束，詳情請向店員查詢。  

- This discount offer cannot be used in conjunction with other offers or cash coupons, including all 

member discounts.  
- 此折扣優惠不可與其他優惠或現金券同時使用，包括所有會員折扣優惠。 
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Palm Angels 

Shop 030, G/F 

• Enjoy 12% off on selected regular-priced items. 

指定正價貨品 88 折優惠。 
 

Terms and conditions 條款及細則 

- This offer is only applicable to designated regular-priced items and discounted items.  

- 此優惠只適用於指定正價貨品及減價貨品。 

- This offer is only applicable to K11 MUSEA branches. The store list or information is subject to change 

without prior notice. 

- 優惠只適用於 K11 MUSEA 之分店，店舖名單或資料如有更改，恕不另行通知。  

- Items purchased using this promotion cannot be exchanged or refunded. 

- 使用此優惠購買之貨品不可更換或退款。  

- I.T Group reserves the final decision to exercise this offer. 

- I.T Group 保留行使此優惠之最終決定權。  

- Offers are subject to terms and conditions, please check with the store staff for details. 

- 優惠受條款及細則約束，詳情請向店員查詢。  

- This discount offer cannot be used in conjunction with other offers or cash coupons, including all 

member discounts.  
- 此折扣優惠不可與其他優惠或現金券同時使用，包括所有會員折扣優惠。 

 

 

 

 

 

 

Save The Duck 

Shop 353, L3 

• Enjoy 5% off on regular-priced item. 

正價貨品可享 95 折。 
 

Terms and conditions 條款及細則 
- Offer cannot be used in conjunction with other promotions. 

優惠不可以與其他優惠同時使用。 

 

 

 
Series Corner 
Shop 118B, L1 

• Enjoy 10% off on regular priced items and extra 5% off on discounted 

items. 

正價貨品 9 折優惠，減價貨品額外 95 折優惠。 
 

Terms and conditions 條款及細則 
- Offer cannot be used in conjunction with any other offer. 

此優惠不可與任何其他優惠同時使用。 

 

 

 
 

 

The Holiday 

Project 
Shop 116, L1 

• Enjoy 8 % discount with any purchase. 

惠顧即可享 92 折。 
 

Terms and conditions 條款及細則 
- Any transactions included men, women and unisex accessories/items are non-refundable and non-

exchangeable. 

任何包含男士、女士和中性配飾/物品的交易均不可退款且不可換貨。 

- The Holiday Project reserves all rights.  

The Holiday Project 保留所有權利。 

 

 

 

 

 

 

 

Y-3 

Shop 101, L1 

• Enjoy 5% off upon spending HK$6,000 on regular-priced items. 

正價貨品滿 HKD6,000 或以上可享 95 折。 
 

Terms and conditions 條款及細則 
- This offer is only appliable to regular-priced items.  

- 此優惠只適用於購買正價貨品。 

- This offer is not appliable to discounted-priced items and selected items.  
此優惠不適用於購買減價及指定貨品。 

- This offer cannot be used in conjunction with VIP offer, other promotion offers, discount and cash 

coupons.  
此優惠不可與會員折扣、其他優惠、折扣及現金劵同時使用。 
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Yohji Yamamoto 

Shop 007, G/F 

 

• Enjoy 10% off on regular-priced items and extra 5% off on discounted 

items. 

正價貨品 9 折優惠，減價貨品額外 95 折優惠。 
 

Terms and conditions 條款及細則 
- This offer cannot be used in conjunction with any other offer.  

- 此優惠不可與任何其他優惠同時使用。 

 

 

Electronics & Gadgets 

電子用品 

 
 

 
Bang & Olufsen 
Shop 113, L1 

• Receive a Beosound Explore outdoor waterproof speaker upon any 

purchase up to HK$35,000. 

購買任何產品滿港幣 $35,000，即可獲贈 Beosound Explore 戶外防水揚聲器 1

部。    
 

Terms and conditions 條款及細則 

- Available while stock lasts. 
數量有限，送完即止。 

- The complimentary Beosound Explore is not available for special and limited edition models. 

贈送之 Beosound Explore 不適用於特別款及限量版款式。 

- This offer cannot be used in conjunction with any other discount or promotional offer. 
此推廣活動不能與其他折扣或優惠同時使用。 

- In case of any disputes, Bang & Olufsen Limited reserves the right to make the final decision.  

如有任何爭議，Bang & Olufsen Limited 保留最終決定權。  

 

 
J Select 
Shop 402, L4 

• Customers can get 8% off on original price of Artistic & Co., GHD & YA-

MAN products. 

顧客購買 Artistic & Co., GHD 及 YA-MAN 產品，可享正價 92 折優惠 
 

Terms and conditions 條款及細則 

- The offer is only applicable on original price of Artistic & Co. GHD & YA-MAN products only. 

此優惠只限 Artistic & Co., GHD 及 YA-MAN 正價產品 

 
 
 
MetroSix 
Shop 405A, L4 

• Enjoy 12% off for any 3 regular-priced items; enjoy 18% off for 4 regular-

priced items or more. 

購買任何 3 件正價產品即享 88 折；購買任何 4 件或以上正價產品即享 82 折。 
 

Terms and conditions 條款及細則 

- Cannot be in conjunction with any other promotion offers.  

不能與任何其他優惠同時使用。 

- Available while stocks last.  

數量有限，售完即止。 

- MetroSix reserves all rights in case of disputes. 

如有任何爭議，MetroSix 保留最終決定權。 

 
SUNION 
Shop 403, L4 

• Enjoy Apple MacBook Pro, Air, Imac 3% discount 折扣 

• Enjoy 10% Discount for any AppleCare 

任何 AppleCare 均可享 10% 折扣 

 

Terms and conditions 條款及細則 

- Cannot used in conjunction with any other promotion. 
不可與其他促銷活動同時使用。 

- Products must original price. 
產品必須原價。 

- SUNION reserve all rights in case of dispute 

如有爭議，SUNION 保留所有權利。 
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Kids21 
Shop B216 & B218, B2 
 

• 15% discount for full priced items. 

原價貨品可享 85 折優惠。 
 

Terms and conditions 條款及細則 

- Applicable to Kids21 At K11 MUSEA only. 

- 此優惠只適用於 K11 MUSEA Kids21。 

- This offer cannot be used in conjunction with any other offers. 

- 此優惠不能與其他優惠同時使用。 

 

 

Mother Court  
Shop B244C, B2 

• Reward $100 coupon for purchase upon HK$2,000 in Mother Court 

Shop. 

消費滿 HK$2,000 可獲贈 Mother Court $100 Cash Voucher。 

 

Terms and conditions 條款及細則 

- The coupon only applicable in Mother Court shops. 

此劵只適用於 Mother Court 分店。 

- The coupon is not redeemable for cash. 
此劵不能兌換現金。 

- This Voucher cannot be used in conjunction with other promotional offer and coupon. 
此劵不能與其他購物優惠同時使用。 

- Mother Court reserves the right to amend the above terms & conditions without prior notice. In 

case of any disputes, Mother Court Limited reserves the right of final decision. 

Mother Court 保留修訂以上條款及細則之權利, 恕不另行通知。如有任何爭議, Mother Court 保留最終

決定權。 

 
Petit Bazaar  
Shop B220 & B222, B2 

• Enjoy 5% off upon spending HK$500 or above on regular priced 

items at Petit Bazaar. * Except Jellycat & Babyzen products. 

凡單次購買正價貨品滿 HKD$500 或以上，即可享 95 折優惠。 

*Jellycat 及 Babyzen 產品除外 
 

Terms and conditions 條款及細則 

- The promotion period is valid until 29 Feb 2024. 

此優惠有效期至 2024 年 2 月 29 日。 

- This offer is valid for one-time purchase only. 

每次交易只可使用此優惠一次。 

- Valid & exclusively in K11 MUSEA store only. 

此優惠只適用於尖沙咀 K11 MUSEA 分店。 

- The promotion cannot be used in conjunction with any other promotional offers, including 

promotion discount, coupon & member discount. 

此優惠不可與其他折扣優惠、優惠卷及會員折扣同時使用。 

- The promotion cannot be Returns, Refund, Non-transferable with other items or services. 

此優惠不可轉讓或退款、兌現現金、其他貨品或服務。 

- In case of any disputes, Petit Bazaar reserves the right to final decision. 

如有任何爭議，PETIT BAZAAR 保留最終決定權。 
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Lifestyle  

生活品味 

 

kapok 

Shop 205, L2 

 

• Enjoy 10% off by using Eligible Hang Seng credit card as payment. 

使用合資格恒生信用卡消費可享有 9 折優惠。 
 

Terms and conditions 條款及細則 
- Upon a purchase of HK$5,000 on full priced items in a single transaction 

單一交易內買正價貨品消費滿港幣 5,000 元方可使用優惠。 

 

 

 

 

 
LOJEL Limited 
Shop 131A, L1 

• Enjoy 10% off on Luggage Plus Bags/Accessories bundle. 

購買行李加旅行袋或配件套装享有 9 折。 

 
Terms and conditions 條款及細則 

- This offer is valid until 29 February 2024.  

此優惠有效期至 2024 年 2 月 29 日。 

- The offer only apply to LOJEL (K11 MUSEA).  

此優惠僅限於 LOJEL K11 MUSEA 店使用。 

- This offer cannot be combined with any other offers or promotions. 
此優惠不可與任何其他優惠或促銷活動同時使用。 

- Terms and conditions are subject to change without prior notice. 
條款和條件如有變更，恕不另行通知。 

- LOJEL Limited reserves the right to change the conditions of this promotion at any time. 

LOJEL Limited 保留隨時更改此促銷條件的權利。 

 

MoMA Design Store 
Shop 135, L1 (Muse 

Edition) 

• Enjoy 10% off on regular-priced items upon spending of HK$1,200 or 

above. 

惠顧滿港幣 1,200 元，可享正價產品 9 折優惠惠顧。 

 

Terms and conditions 條款及細則 

- This offer is not applicable to discounted and fix-priced items. 

優惠不適用於特價及公價產品。 

- This offer cannot be used to purchase any gift card or shopping coupon.  

優惠不可用作購買禮品卡或購物禮券。 

- This offer is not valid in conjunction with other promotions and discounts.  

優惠不可與其他優惠或折扣同時使用。 

- Terms and conditions of MoMA Design Store Hong Kong apply. 

受香港 MoMA Design Store 條款及細則約束。 

 

 

 
Sweaty Betty 
Shop 203, L2 

• Enjoy 10% off on regular-priced leggings. 

緊身褲正價 9 折優惠。 
 

Terms and conditions 條款及細則 

- Apply to any regular-priced leggings only.  

適用於任何正價運動緊身褲。 

- Not valid in conjunction with any other promotion.  

不可與任何其他促銷活動同時使用。 

- The payment must be settled with Eligible Hang Seng credit card in one single transaction only.  

付款必須透過合資格恒生信用卡單筆繳付。 

- In case of any dispute, Lady of Leisure Hong Kong Limited reserves the right for final decision. 

如有任何爭議，Lady of Leisure Hong Kong Limited 保留最終決定權。 
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Jewellery & Watches 

珠寶及鐘錶 

 

 
 

 

EMPHASIS 

Kiosk LA111, L1 

• $100 discount can be used upon purchase of HK$2,000 of regular-

priced jewellery.  

購買任何珠寶產品正價滿$2,000 即可享$100 優惠。 
 

Terms and conditions 條款及細則 
- This offer can only be used at EMPHASIS K11 MUSEA pop up store. 

優惠只適用於 EMPHASIS K11 MUSEA 期間限定店。 

- This offer can only be used at regular-priced jewellery. 
優惠只適用於購買正價珠寶。 

- Offer is applicable to EMPHASIS MEMBER Only. 

- This offer cannot be used in conjunction with other promotional offers. 

- EMPHASIS reserves the right to make the final and binding decision. 

 

 

 

 
 

V&A x Chow Sang 

Sang 

B101A-D, B1 

• $500 discount can be used upon purchase of HK$5,000 of gem-set 

jewellery. 

購買任何正價鑲嵌珠寶滿 HK$5,000 即減$500。 

Terms and conditions 條款及細則 
- Offer is only applicable to gem-set jewellery at original price. 

優惠只適用於購買正價鑲嵌珠寶。 

- Offer can only be enjoyed once. 

優惠只可使用一次。 

Offer can only be used at Chow Sang Sang K11 MUSEA Branch. 

優惠只適用於周生生尖沙咀 K11 MUSEA 店。 

- Only registered as Star Shopper of Chow Sang Sang are eligible for the offer. 

必須登記成為周生生之友方可享有此優惠。 

- Offer can only be used upon purchase of $5,000 of gem-set jewellery in single transaction. 

須購買正價鑲嵌珠寶單宗滿港幣$5,000 方可享此優惠。 

- Offer cannot be used for trade-in items and tailor-made jewellery order. 

優惠不適用於易貨、訂製飾品及足金飾品換貨交易。 

- Offer cannot be used in conjunction with other promotional offers. 

優惠不可與其他優惠同時使用。 

- Chow Sang Sang Jewellery Co., Ltd reserves the right to make the final and binding decision. 

周生生珠寶金行有限公司保留最終決定權。 

 

 

 


